

什么? 你在988听到自己的笑声?

什么? 你在988分享你的开心事?!

什么? 原来那天我听到的真的是你! 你的笑声为什么会在988出现?!!

你没听错!那都是你最熟悉的开朗欢笑声!全民亮声988,怎能少了你?!

不甘低调的全民正能力,2012下半年正式引爆!

988笑声报喜!让每个人的快乐全民听!

我可以怎么录『988笑声报喜』?

请留意988开心车队的行踪,抢MIC录音!988在大大小小的户外活动也会收集你的声音!更多参管道即将公布~总之,从今以后,看到988DJ,甚至988员工,都别忘了问:『我可以录988笑声报喜吗?』

我不想错过自己或朋友的声音?该怎么办?!

你的笑声报喜将会随时出现在988星期一至星期日,早上7am到晚上9pm的时段!千万别错过!

988每日一笑, 创好心跳!

每个人都可以通过大气层电波分享开心事!

因为将快乐无限放大,就是给生活最大奖赏!

Sports Toto与你同欢共渡每一天!

Sports Toto开开心,多多心,多多改变你一生!



What ? You heard yourself laughing in FM988? What ? You shared your happiness in FM988? What ? What I heard in FM988 was really you! How come you laughed in FM988?

You were right, those were laughter you are most familiar with! Let's join FM988's national shout-out, you won't want to miss it!

The all-new radio program will start in the second half of this year. 988 Laughter Reminder! Let all Malaysians listen to everyone's joy!

How can I participate in 988 Laughter Reminder?

Please look out for FM988 Happy Cruiser, grab the mic made available for you and start recording your happy messages!

FM988 will collect all your messages through many outdoor activities.

There will be more participation venues for you.

From now on, when you see 988 DJs, or even FM988 staff, just stop to ask:

Can I participate in 988 Laughter Reminder?

I don't want to miss my voice or my friend's voice? What should I do?

Your recorded message will be aired on FM988 anytime from Mondays to Sundays, 7am – 9pm! Don't miss it!

Daily laughter with FM988 is the best medicine!